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Protokół nr XXXIV/22 

z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 27 stycznia 2022 r. w trybie zdalnym 

 

AD 1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:00:00 do 00:00:50) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak obecny w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Stargard, w dniu 27 stycznia 2022 roku o godz. 10.07 dokonał otwarcia obrad 

XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard i poinformował, że XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard 

w dniu 27 stycznia 2022 r., odbywa się z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak wyjaśnił, że podstawą 

prawną zdalnego trybu obradowania jest art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych, a następnie poinformował Radnych o kwestiach organizacyjnych w trakcie 

obrad sesji, tj. m.in. o sposobie głosowania oraz chęci zabrania głosu. 

 

AD 2. Stwierdzenie quorum (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:51 do 00:02:12) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych, co stanowiło quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. W trakcie sprawdzania obecności, nieobecny 

był Radny Remigiusz Zakrzewski, który dołączył do obrad sesji. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestników obrad 

sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta Gminy 

Dorotę Mazur, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, Sekretarz Gminy Jadwigę Michalską, 

Radcę Prawnego Kingę Przybylską-Charif, a także wszystkich, którzy oglądają transmisję 

obrad Sesji. 

 

AD 3. Zatwierdzenie porządku obrad (Przedział czasowy z nagrania: od 00:02:13 

do 00:54:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że Radni przed Sesją, zgodnie 

z §19 Statutu Gminy Stargard, otrzymali porządek obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard 

wraz z projektami uchwał i wszystkimi materiałami na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał porządek obrad 

XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR XXXII/289/21 Rady Gminy 

Stargard z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 

diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Gminy 

Stargard 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania 
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- opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Witkowo Drugie 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych Gminy Stargard 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

10. Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w 2021 roku 

związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego 

lub jego zmiany – Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

11. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania 

lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2021 roku – 

Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu.  

12. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2021. Analiza remontów 

i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych stypendiów w 2021 

roku – Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty. 

13. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy za rok 2021 – Sprawozdania 

przedkładają Przewodniczący wszystkich Komisji. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

15. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są wnioski do zmiany 

porządku obrad? 

Głos w dyskusji zabrała Radna Agnieszka Bieniek. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski złożył wniosek o zmianę porządku obrad o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 11, projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r., a następnie uzasadnił wniosek. Następnie 

Wójt Gminy Jerzy Makowski złożył drugi wniosek o zmianę porządku obrad 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 10, 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę i przedstawił 

uzasadnienie wprowadzenia ww. projektu uchwały. 

Wniosek Wójta Gminy o zmianę porządku obrad wraz z projektem uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej, 

który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym 

przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Wniosek Wójta Gminy o zmianę porządku obrad wraz z kopią projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2022 r., stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał Wniosek Wójta Gminy 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 10, 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
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pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, a następnie 

otworzył dyskusję nad wnioskiem. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Józef Tracz 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radny Józef Tracz (ad vocem) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radna Agnieszka Lenda 

Radna Agnieszka Bieniek 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radna Agnieszka Bieniek (ad vocem) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Józef Tracz (ad vocem) 

Radny Maciej Lipka 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję nad wnioskiem 

i odczytał treść wniosku Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji 

Rady Gminy Stargard jako punkt 10, projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył 

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub gminę i poddał wniosek pod głosowanie 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Wnioskiem Wójta Gminy o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 10, projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży 

Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 11 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” przyjęła wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady 

Gminy Stargard jako punkt 10, projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub gminę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał Wniosek Wójta Gminy 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 11, 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r., a następnie otworzył 

dyskusję nad wnioskiem. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 



 

 

4 

 

Do obrad Sesji dołączył Radny Remigiusz Zakrzewski. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję nad wnioskiem Wójta 

Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 

11, projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. i poddał przedmiotowy 

wniosek pod głosowanie. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wnioskiem Wójta Gminy o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard jako punkt 11, projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r., stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 9 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przyjęła wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady 

Gminy Stargard jako punkt 11, projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2022r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak zapytał, czy są inne wnioski 

o zmianę porządku obrad? 

Wobec braku innych wniosków o zmianę porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zarządził przerwę celem zaopiniowania przez właściwe Komisje, 

projektów uchwał, które zostały wprowadzone do porządku obrad. Przewodniczący przekazał 

do zaopiniowania przez Komisję Socjalno-Porządkową i Oświaty, projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej, 

który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym 

przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. Natomiast projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2022, przekazał do zaopiniowania przez Komisję Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 11.00 zarządził przerwę 

w obradach sesji. Natomiast po przerwie, która trwała do godziny 12.54 Przewodniczący 

Rady Gminy wznowił obrady sesji i zarządził sprawdzenie obecności. Po przerwie w trakcie 

sprawdzania obecności, nieobecna była Radna Agnieszka Lenda, która dołączyła do obrad 

Sesji. 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard po zmianie, przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR XXXII/289/21 Rady Gminy 

Stargard z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 

diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Gminy 

Stargard 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania 

- opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo 
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- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Witkowo Drugie 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych Gminy Stargard 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym 

lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 

- opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu.  

12. Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w 2021 roku 

związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego 

lub jego zmiany – Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

13. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania 

lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2021 roku – 

Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu.  

14. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2021. Analiza remontów 

i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych stypendiów w 2021 

roku – Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty. 

15. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy za rok 2021 – Sprawozdania 

przedkładają Przewodniczący wszystkich Komisji. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 
 

AD 4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR XXXII/289/21 Rady Gminy 

Stargard z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 

diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Gminy 

Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 00:54:20 do 00:56:27) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę NR XXXII/289/21 Rady Gminy Stargard z dnia 19 listopada 

2021 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych przysługujących radnym Gminy Stargard, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, w głosowaniu 

5 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”, 

1 osoba obecna niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIV/312/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. 

zmieniającą uchwałę NR XXXII/289/21 Rady Gminy Stargard z dnia 19 listopada 2021 

r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowych przysługujących radnym Gminy Stargard, która stanowi załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu. 

AD 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:56:27 do 00:59:05) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin w przedmiocie 

powierzenia wykonania zadania, a następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Socjalno-

Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno–Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

1 osoba obecna niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIV/313/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. 

w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin w przedmiocie powierzenia 

wykonania zadania, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

AD 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Żarowo (Przedział czasowy z nagrania: od 00:59:05 do 01:00:10) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIV/314/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Żarowo, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

AD 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Witkowo Drugie (Przedział czasowy z nagrania: od 01:00:10 do 01:01:04) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Witkowo Drugie, a następnie 

poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa 

Tracza o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIV/315/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom w miejscowości Witkowo Drugie, która stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.  

AD 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych Gminy Stargard (Przedział czasowy 

z nagrania: od 01:01:04 do 01:02:27) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych Gminy Stargard, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, w głosowaniu 

5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/316/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych Gminy Stargard, 

która stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

AD 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. (Przedział 

czasowy z nagrania: od 01:02:27 do 01:25:51)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. i poinformował o wniosku Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, którego treść odczytał, w brzmieniu: Wniosek 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projekty uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy na 2022 r. o usunięcie planowanej zmiany w dziale 754 rozdział 75412 

paragraf 6050 Ochotnicze Straże Pożarne – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - 

budowa budynku garażowego (OSP Sowno) - dokumentacja projektowa w kwocie 24 000 zł 

i pozostawienie w dziale 900 rozdział 90001 paragraf 6050 Gospodarka ściekowa i ochrona 

wód - wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - odpłatne przejmowanie sieci 

kanalizacyjnej na terenie gminy wybudowanej ze środków własnych inwestorów.  

Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, w głosowaniu 

5 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

wraz z wnioskiem, który zgłosiła Radna Agnieszka Bieniek, aby nie przesuwać pieniędzy 

do działu 754 rozdział 75412 paragraf 6050 i pozostawienia pieniędzy w dziale 900 rozdział 

90001 paragraf 6050 Gospodarka ściekowa. Przewodniczący poinformował, że Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, w głosowaniu 5 głosów „za”, przy 2 głosach 

„przeciw”, przyjęła przedmiotowy wniosek. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad wnioskiem Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Paweł Żmuda 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Józef Tracz (formalny) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radny Maciej Lipka 

Radna Agnieszka Bieniek (ad vocem) 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję, a następnie odczytał 

treść wniosku Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w brzmieniu: Wniosek 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projekty uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy na 2022 r. o usunięcie planowanej zmiany w dziale 754 rozdział 75412 

paragraf 6050 Ochotnicze Straże Pożarne – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - 

budowa budynku garażowego (OSP Sowno) - dokumentacja projektowa w kwocie 24 000 zł 

i pozostawienie w dziale 900 rozdział 90001 paragraf 6050 Gospodarka ściekowa i ochrona 

wód - wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - odpłatne przejmowanie sieci 

kanalizacyjnej na terenie gminy wybudowanej ze środków własnych inwestorów i poddał 

wniosek pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 6 głosami „za”, przy 9 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

nie przyjęła wniosku Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 9 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

1 osoba nieobecna, podjęła uchwałę Nr XXXIV/317/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2022 r., która stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

AD 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub gminę (Przedział czasowy z nagrania: od 01:25:51 do 01:28:20) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 

straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, a następnie poprosił 

Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno–Porządkowej i Oświaty oraz Komisji Rewizyjnej 

Monika Nikołajew poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie, w trakcie głosowania Przewodniczący 

Rady Gminy Sebastian Janiak przerwał głosowanie i zarządził powtórzenie głosowania 

i przypomniał, że Radni będący strażakami nie biorą udziału w głosowaniu. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

3 osoby niegłosujące, 1 osoba nieobecna, podjęła uchwałę Nr XXXIV/318/22 z dnia 

27 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, która stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. Radni będący równocześnie członkami 

Ochotniczej Straży Pożarnej, stosownie do art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym 

wyłączyli się z głosowania. 

AD 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

(Przedział czasowy z nagrania: od 01:28:20 do 02:04:22) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. i poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w głosowaniu 4 głosy 

„za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r.  

Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Zastępca Wójta Dorota Maur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Krzysztof Kowalczyk 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radna Monika Nikołajew (ad vocem) 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 9 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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podjęła uchwałę Nr XXXIV/319/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2022 r., która stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 14.06 zarządził przerwę 

w obradach sesji. W trakcie przerwy Radna Agnieszka Lenda oraz Radny Grzegorz Stępień 

za zgodą Przewodniczącego Rady opuścili obrady sesji.  Po przerwie, która trwała do godziny 

14.36 Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady sesji i zarządził sprawdzenie obecności. 

W trakcie sprawdzania obecności z uwagi na problemy techniczne nieobecny był Radny Józef 

Tracz, który następnie dołączył do obrad sesji. (Przedział czasowy z nagrania: od 02:04:22 

do 02:05:35) 

AD 12. Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w 2021 

roku związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu 

miejscowego lub jego zmiany (Przedział czasowy z nagrania: od 02:05:36 do 02:09:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie Informacji Wójta Gminy 

o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w 2021 roku związanych ze zmianą wartości 

nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 24 stycznia 2022 r. zapoznała się z Informacją Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach 

i wydanych decyzjach w 2021 roku związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek 

uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany. Komisja, wyrażając swoje stanowisko 

pozytywnie przyjęła powyższą informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

 

AD 13. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie 

sporządzania lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

oraz studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2021 

roku (Przedział czasowy z nagrania: od 02:09:19 do 02:10:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie Informacji Wójta Gminy 

nt. realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania lub zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy w 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 24 stycznia 2022 r. zapoznała się z Informacją Wójta Gminy nt. realizacji składanych 

wniosków w sprawie sporządzania lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy w 2021 roku. Komisja, wyrażając swoje stanowisko pozytywnie przyjęła powyższą 

informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

 

AD 14. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2021. Analiza 

remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych stypendiów 

w 2021 roku (Przedział czasowy z nagrania: od 02:10:19 do 02:11:13) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie stanowiska Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty odnośnie Oceny działalności Ośrodka Administracyjnego 

Szkół za rok 2021. Analiza remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat 

wypłaconych stypendiów w 2021 roku.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 

25 stycznia 2022 r. zapoznała się z Oceną działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół 

za rok 2021. Analiza remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat 

wypłaconych stypendiów w 2021 roku. Komisja, wyrażając swoje stanowisko pozytywnie 

przyjęła powyższą informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 15. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy za rok 2021 (Przedział czasowy 

z nagrania: od 02:11:13 do 02:40:17) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przed przejściem do Sprawozdań 

z działalności Komisji, przedłożył Radzie Informację dotyczącą udziału Radnych w pracach 

Rady Gminy Stargard za 2021 rok, która stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, iż Sprawozdania 

z działalności Komisji Rady Gminy za rok 2021 przedłożyły wszystkie Komisje. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił kolejno poszczególnych 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy 

za rok 2021. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu za rok 

2021 przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

Józef Tracz. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu za rok 2021, stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy ktoś ma pytania do Sprawozdania Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu za rok 2021 pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu za rok 2021, stanowi załącznik nr 26 

do niniejszego protokołu. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu za rok 2021. 

Następnie sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2021, przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Monika Nikołajew. Sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za rok 2021, stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś 

ma pytania do Sprawozdania Komisji Rewizyjnej? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej za rok 2021 pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności Komisji 

Rewizyjnej za rok 2021, stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

1 osoba obecna niegłosująca, przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

za rok 2021. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty za rok 2021 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika 

Nikołajew. Sprawozdanie z działalności Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty za rok 

2021 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś 

ma pytania do Sprawozdania Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty za rok 2021 pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty za rok 2021, stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującym się”, 

2 osoby obecne niegłosujące, przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Socjalno-

Porządkowej i Oświaty za rok 2021. 

Następnie Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021 

przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2021, stanowi 

załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś 

ma pytania do Sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za rok 2021 pod głosowanie. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za rok 2021 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

2 osoby obecne niegłosujące, przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za rok 2021. 

Sprawozdanie z działalności doraźnej Komisji Statutowej przedstawił Przewodniczący 

Komisji doraźnej Komisji Statutowej Paweł Żmuda. Sprawozdanie z działalności doraźnej 

Komisji Statutowej za rok 2021, stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś 

ma pytania do Sprawozdania doraźnej Komisji Statutowej? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności doraźnej 

Komisji Statutowej za rok 2021 pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności doraźnej 

Komisji Statutowej za rok 2021, stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 2 głosach „wstrzymujących się”, 

2 osoby obecne niegłosujące, przyjęła Sprawozdanie z działalności doraźnej Komisji 

Statutowej za rok 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że jeżeli Rada nie wnosi 

sprzeciwu, to w imieniu Przewodniczącego Komisji Grzegorza Stępnia, który ma problemy 

techniczne  z internetem, przedstawi Sprawozdanie Komisji. Następnie Przewodniczący Rady 

odczytał Sprawozdanie z działalności Komisji doraźnej celem przeanalizowania 

funkcjonowania transportu zbiorowego oraz dowozów uczniów do szkół podstawowych 

za rok 2021, które stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś 

ma pytania do Sprawozdania Komisji doraźnej? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie z działalności Komisji 

doraźnej celem przeanalizowania funkcjonowania transportu zbiorowego oraz dowozów 

uczniów do szkół podstawowych za rok 2021 pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem z działalności Komisji 

doraźnej celem przeanalizowania funkcjonowania transportu zbiorowego oraz dowozów 

uczniów do szkół podstawowych za rok 2021, stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 11 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 9 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 osoba 

obecna niegłosująca, przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji doraźnej celem 

przeanalizowania funkcjonowania transportu zbiorowego oraz dowozów uczniów 

do szkół podstawowych za rok 2021. 

AD 16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami (Przedział czasowy z nagrania: 

od 02:40:18 do 02:46:24) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Stargard Wójt Gminy przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 17 grudnia 2021 roku do dnia 26 stycznia 2022 roku, które Radni otrzymali. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 17 grudnia 2021 roku 

do dnia 26 stycznia 2022 roku, stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do Sprawozdania Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 

17 grudnia 2021 roku do dnia 26 stycznia 2022 roku? 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek 

O godzinie 15.13 Radny Krzysztof Kowalczyk, za zgodą Przewodniczącego Rady, opuścił 

obrady sesji. 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami 

pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między 

sesjami stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 10 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

przyjęła Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 17 grudnia 

2021 roku do dnia 26 stycznia 2022 roku. 

AD 17. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty (Przedział czasowy z nagrania: od 02:46:24 

do 02:48:47) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję w powyższym punkcie 

porządku obrad i w pierwszej kolejności poprosił Przewodniczących Komisji o informacje 

o wyborze Wiceprzewodniczących Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Wiceprzewodniczącym Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty został 

Radny Maciej Lipka. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, iż zgodnie ze Statutem na posiedzeniu Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Wiceprzewodniczącym Komisji została jednogłośnie wybrana 

Radna Agnieszka Lenda. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o Uchwale Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania pozytywnej 

opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Stargard. Następnie poinformował, 

że Wójt Gminy w dniu 19 stycznia 2022 r. przedłożył sprawozdanie za 2021 r. z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard, które Radni otrzymali.  

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji w punkcie Wolne wnioski, zapytania i komunikaty 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję. 

 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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AD 18. Zamknięcie obrad sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 2:48:48 do 2:49:29) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że proponowany termin 

zwołania następnej Sesji Rady Gminy Stargard to 25 lutego 2022 r. o godz. 10.00. Następnie 

Przewodniczący Rady powiedział, że proponowany termin sesji w marcu ustala na dzień 

25 marca 2022 r. o godzinie 10.00. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

podziękował wszystkim za udział i o godzinie 15.22 zamknął obrady XXXIV Sesji Rady 

Gminy Stargard. 

 

Nośnik z zapisem nagrania audio-video z przebiegu obrad XXXIV Sesji Rady Gminy, 

stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


